
Referat fra møte Løypelaget 29.april 

Til stades: Tor D. Lunden, Tor Gunnar Hovet, Ånund H. Flateland, Torleiv 

Løyland, Tarald Myrum og Knut Erik Paulsen 

Stad: Grendehuset på Flateland 29.april kl 18 

Saksliste: 

1. Status løypekjøring og løypemaskin 

 Antra har vært på besøk for å sjå på løypemaskina i uka før påske. 

Dei prøvekjørte maskina ute å finne noen feil utenom det 

transportskaden som har vært der hele tida. Transportskaden skal 

utbetrast når sesongen er over. 

 Torleiv er ikkje fornøgd med maskina og meiner den ikkje holder 

mål. 

 Valle IL er eigar av maskina og må sørge for at maskina blir 

reparert. Valle IL tek opp saka på neste styremøte. 

2. Forslag vedtekter for Løypelaget 

 Forslag til vedtekter ble lagt fram i møtet. Vi gikk gjennom og 

rettet opp en del punkt i vedtektene slik at dei kan godkjennast 

ved registrering i Brønnøysundregisterene. 

3. Veien videre 

 Vi må finne ut korleis vi får registrert oss i 

Brønnøysundregisterene, og i kva for register vi skal registrere oss. 

Tor Gunnar ser på dette. 

 Neste møte blir fredag 13.mai kl 19 på Grendehuset på Flateland. 

På det møtet vil vi prøve å danne løypelaget. 

 

Valle, 3.mai 2011 

For Løypelaget 

Knut Erik Paulsen 


